
 

 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 
 
Datum: 14.05. 2025 
 
Účast:  Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann, Ing. Libor Hlaváč, Pavel Boháč, Tomáš Dvořáček  
   (komise je usnášeníschopná, přítomno 5 z 9 členů) 
 
Nepřítomni: Tomáš Podlena, Mgr. Pavel Špeta, MBA 
 
Omluveni: Mgr. Marek Školoud, Aleš Barášek, Bc. Vladimír Karpíšek – 1. místostarosta 
 
Hosté: Bc. Zuzana Kučerová – vedoucí Odboru komunikace a cestovního ruchu  
 PhDr. Marie Pilíková – vedoucí Odboru řízení projektů a dotací 
 
Koordinátorka: Mgr. Petra Pazderková 
 
Program: 
 

1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Chat bot pro web města Příbram – stránky města (host Bc. Zuzana Kučerová) 
4. Závěr 

 
 
ad 1)  Zahájení 
 

 Z důvodu absence předsedy komise Aleše Baráška, který se předem omluvil, byl pověřen vedením 
dnešního zasedání komise Robert Edelmann (RE).  
Komise v úvodu prošla zápis z minulého jednání a odsouhlasila program jednání.  
 
 

ad 2)  Schválení programu – hlasováno pro: 5 
                                                                 proti: 0  
                                                          zdržel se: 0 
 
 
ad 3)  Hlavním bodem dnešního jednání bylo téma možnosti využití „chat bota na webových stránkách města“. 

RM na svém zasedání dne 24.3.2025 uložila Odboru komunikace a cestovního ruchu + Odboru 
informačních technologií úkol „Prověřit možnost realizace a nasazení webového CHATbota a předložit 
RM informace o možném řešení. 

 Zuzana Kučerová (ZK) popsala komisi aktuální stav včetně dostupných podkladů a časového plánu. 
Komise diskutovala možná technická řešení a konkrétní use case vhodné pro web města, který sám o 
sobě je velmi dobře postavený a z pohledu vyhledávání je přehledný. To v rámci diskuse potvrzoval i 
Tomáš Dvořáček, který se v rámci přípravy na dnešní jednání zabýval jeho detailnější analýzou. Libor 
Hlaváč (LH), vyjádřil souhlasné stanovisko, že určitě má smysl se touto problematikou zabývat, ale 
zároveň upozornil na fakt, že velmi záleží na použitém řešení, a ne všechna řešení jsou vhodná městský 
web.  

   
 Komise se shodla spolu se ZK na dalším postupu do příštího jednání:  

- analýza AI modelů a webů obcí, kde je chatbot již nasazen  
- propojení na dodavatele současného webu za účelem zjištění jeho možností v této oblasti  
- ZK – zjistí detailnější informace od firem, která nabízejí městu řešení, členové komise nabízí pomoc 

v roli konzultantů na jednáních (prezentaci) těchto dodavatelů  
 
 
ad 5)  Závěr 

 Prezentace zjištěných informací z požadavku vzniklého na minulém jednání, kde komise požádala 
předsedu Aleše Baráška o prověření stavu projektu upgradu kamerového systému na MP, se přesouvá 
na příští jednání komise. 
 

 Příští jednání komise proběhne ve čtvrtek 26.06. 2025 v 17:00 
 



 

 

Datum: 14.05.2025 
 
Zapsal: Robert Edelmann  
Podpis: Edelmann v. r. 
 
Předseda komise: Aleš Barášek 
Podpis: Barášek v. r. 
 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 

 
 
 
 
 


